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Betreft: artikel 42 brief inzake toenemend aantal fietsendiefstallen

Geacht college,

In het Eindhovens Dagblad van 5 september jl. werd een artikel gewijd aan het toenemend aantal 
diefstallen van fietsen in het CityCentrum van Veldhoven. Vorig jaar was het aantal al flink gestegen 
ten opzichte van 2012 maar ook dit jaar is er een enorme stijging te zien. "Omgerekend werden vorig 
jaar per maand 7,7 fietsen weggenomen (93 over het hele jaar), Dit jaar is dat omgerekend per maand 
9,3 fiets (75 fietsen tot nu toe)" aldus het Eindhovens Dagblad. In werkelijkheid zal dit aantal nog 
hoger liggen aangezien de aangiftebereidheid bij fietsdiefstallen laag is. Bijna 10 fietsdiefstallen per 
maand is voor de VVD en de CDA onacceptabel hoog.

Om het gebruik van de fiets te stimuleren heeft de CDA het college tijdens de algemene 
beschouwingen vorig jaar gevraagd twee fietsenstallingen te realiseren in het CityCentrum. Op deze 
motie heeft het CDA toen een toezegging gekregen van wethouder Raemakers, dat zij hier gedegen 
naar kijkt bij het Centrum Ontwikkelings Plan.

Graag stellen we u in het kader van artikel 42 navolgende vragen:

» Welke stappen onderneemt de portefeuillehouder om het toezicht in het CityCentrum te 
verscherpen?

» Is het college met ons van mening dat er mogelijkheden moeten worden gecreëerd in het 
CityCentrum om het aantal fietsendiefstallen in te perken?



» De VVD en het CDA stellen voor om in de parkeerkelder Meiveld een fietsenstalling te creëren 
die toegankelijk is via de roltrap nabij de AH. Hier is reeds cameratoezicht aanwezig zodat er 
geen extra personele kosten aan verbonden zijn. Kan het college zich hierin vinden en gaat zij 
dit in navolging op eerdere toezeggingen in de parkeerkelder mogelijk maken voor 1 januari 
2015?

VVD en CDA danken u vriendelijk voor uw reactie. 

Met vriendelijke groet,

Namens VVD-fractie en CDA-fractie

Daan de Kort en Hanny van den Berg
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Geachte heer, mevrouw,

Op 23 september ontvingen wij uw brief in het kader van artikel 42 over het 
toenemend aantal fietsendiefstallen in het Citycentrum. Onderstaand beantwoorden 
wij uw vragen puntsgewijs.

1. Welke stappen onderneemt de portefeuillehouder om het toezicht in het 
Citycentrum te verscherpen?

In het Citycentrum is een bewaakte fietsenstalling en zijn op verschillende plaatsen 
fietsenrekken aanwezig. Fietsers kunnen naar keuze een fiets bewaakt of met een 
slot goed stallen. Wij vinden deze mogelijkheden voldoende. De wijze waarop men 
een fiets stalt is de verantwoordelijkheid van de fietser zelf.

2. Is het college met ons van mening dat er mogelijkheden moeten worden gecreëerd 
in het Citycentrum om het aantal fietsendiefstallen in te perken?

In het Citycentrum zijn voldoende mogelijkheden om een fiets te kunnen stallen. 
Door gebruik te maken van de bewaakte fietsenstalling of de fiets met een goed 
slot aan een fietsenrek te bevestiging kan de gebruiker zelf diefstal voorkomen.

3. De VVD en het CDA stellen voor om in de parkeerkelder Meiveld een fietsenstalling 
te creëren die toegankelijk is via de roltrap nabij de AH. Hier is reeds 
cameratoezicht aanwezig zodat er geen extra personele kosten aan verbonden 
zijn. Kan het college zich hierin vinden en gaat zij dit in navolging op eerdere 
toezeggingen in de parkeerkelder mogelijk maken voor 1 januari 2015?



Het inrichten van een fietsenstalling in de parkeerkelder op de door u geschetste 
wijze is niet mogelijk zonder extra kosten. Op het gebied van cameratoezicht, 
toezicht door eigen personeel en veiligheid gebruikers zouden de nodige 
aanpassingen gedaan moeten worden omdat de huidige situatie niet toereikend is.

Heeft u vragen over deze brief, dan kunt u contact opnemen met de heer 
C. de Koek van de afdeling Beheer en Realisatie, tel. 14 040.

Met vriendelijke groet,
HET COLLEGE VAN BURGEMEESTER EN WETHOUDERS VAN VELDHOVEN,

H.J. de Ruiter 
secretaris

drs. J.M.L.N. Mikkers 
burgemeester
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Geachte heer, mevrouw,

Op 23 september ontvingen wij uw brief in het kader van artikel 42 over het 
toenemend aantal fietsendiefstallen in het Citycentrum. Onderstaand beantwoorden 
wij uw vragen puntsgewijs.

1. Welke stappen onderneemt de portefeuillehouder om het toezicht in het 
Citycentrum te verscherpen?

In het Citycentrum is een bewaakte fietsenstalling en zijn op verschillende plaatsen 
fietsenrekken aanwezig. Fietsers kunnen naar keuze een fiets bewaakt of met een 
slot goed stallen. Wij vinden deze mogelijkheden voldoende. De wijze waarop men 
een fiets stalt is de verantwoordelijkheid van de fietser zelf.

2. Is het college met ons van mening dat er mogelijkheden moeten worden gecreëerd 
in het Citycentrum om het aantal fietsendiefstallen in te perken?

In het Citycentrum zijn voldoende mogelijkheden om een fiets te kunnen stallen. 
Door gebruik te maken van de bewaakte fietsenstalling of de fiets met een goed 
slot aan een fietsenrek te bevestiging kan de gebruiker zelf diefstal voorkomen.

3. De VVD en het CDA stellen voor om in de parkeerkelder Meiveld een fietsenstalling 
te creëren die toegankelijk is via de roltrap nabij de AH. Hier is reeds 
cameratoezicht aanwezig zodat er geen extra personele kosten aan verbonden 
zijn. Kan het college zich hierin vinden en gaat zij dit in navolging op eerdere 
toezeggingen in de parkeerkelder mogelijk maken voor 1 januari 2015?
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Het inrichten van een fietsenstalling in de parkeerkelder op de door u geschetste 
wijze is niet mogelijk zonder extra kosten. Op het gebied van cameratoezicht, 
toezicht door eigen personeel en veiligheid gebruikers zouden de nodige 
aanpassingen gedaan moeten worden omdat de huidige situatie niet toereikend is.

Heeft u vragen over deze brief, dan kunt u contact opnemen met de heer 
C. de Koek van de afdeling Beheer en Realisatie, tel. 14 040.

Met vriendelijke groet,
HET COLLEGE VAN BURGEMEESTER EN WETHOUDERS VAN VELDHOVEN,

H J. de Ruiter drs. J.M.L.N. Mikkers
secretaris burgemeester


